

**Павел Неежмаков**  
**Вице-президент КООМЕТ**  
ННЦ “Институт метрологии”  
Харьков, Украина  
Телефон: +38 057 700 3422  
e-mail: [pavel.neyezhnikov@metrology.kharkov.ua](mailto:pavel.neyezhnikov@metrology.kharkov.ua)



**Харьков / Kharkov**  
**21.06.2012 № 33-7/697**

*Членам Комитета КООМЕТ*  
*Attn COOMET Committee Members*

**Копии:**

*Национальным секретариатам КООМЕТ*  
*Председателю Объединенного Комитета КООМЕТ по эталонам*  
*Председателям ТК 1.8, ТК 1.12*

**Copies:**

*Attn National Secretariats of COOMET*  
*Attn Chairperson of Joint Committee on Measurement Standards*  
*Attn Chairpersons of TC 1.8, TC 1.12*

Уважаемые дамы и господа,

В приложении направляем Вам формуляры предлагаемых тем КООМЕТ в областях “Физико-химия”, “Стандартные образцы”:

**556/RU/12** “Сличения первичных эталонных газовых смесей: Гравиметрическое приготовление CH<sub>4</sub> в синтетическом воздухе (100 мкмоль/моль)”.

**557/RU/12** “Организация и проведение 17-го заседания Технического Комитета 1.12 КООМЕТ “СТАНДАРТНЫЕ ОБРАЗЦЫ” (ТК 1.12 “СО”)”.

**558/RU/12** “Разработка Рекомендации КООМЕТ “Содержание и форма Сертификата КООМЕТ на стандартные образцы”.

**559/RU/12** “Пересмотр Положения о ТК 1.12 “Стандартные образцы”.

В случае Вашей заинтересованности в работах по этим темам обращайтесь, пожалуйста, к предлагающим или в Секретариат КООМЕТ.

Dear Ladies and Gentlemen,

Please find enclosed the forms of proposed COOMET Projects in the subject fields “Physical Chemistry”, “Certified Reference Materials”:

**556/RU/12** “Comparisons of primary standard gas mixtures: Gravimetry production of CH<sub>4</sub> in synthetic air (100 µmol/mol)”.

**557/RU/12** “Organization and conducting the 17th meeting of COOMET Technical Committee 1.12 “CERTIFIED REFERENCE MATERIALS” (TC 1.12 “CRMs”)”.

**558/RU/12** “Development of COOMET Recommendation “Contents and Form of COOMET Certificate for Reference Materials”.

**559/RU/12** “Review of the Regulations on COOMET Technical Committee 1.12 “Certified Reference Materials”.

If you are interested in the above mentioned projects please contact the proposers or COOMET Secretariat.

**Павел Неежмаков**  
Вице-президент КООМЕТ

**Pavel Neyezhnikov**  
COOMET Vice-President



**National COOMET**  
**Secretariat in Ukraine**  
Mironositskaya 42  
Kharkov, 61002, UKRAINE

Tel.: +38 057 700 3423  
Fax: +38 057 700 3423  
[coomet@metrology.kharkov.ua](mailto:coomet@metrology.kharkov.ua)